
Interpellation

Resultatet efter lägenhetsförsäljningen

23 februari fattade kommunfullmäktige beslutet att låta Gavlegårdarna sälja 737 lägenheter i 
Bomhus och Sätra och de berörda hyresgästerna fick en ny hyresvärd.

Kommunfullmäktiges intentioner med försäljningen var bl. a att:
Frisätta medel hos Gavlegårdarna för nybyggnationer
Öppna upp för att fler fastighetsbolag skulle välja att etablera sig i Gävle
Skapa en mer dynamisk bostadsmarknad, med aktiva flyttkedjor

I arbetet med att hitta lämplig köpare ansågs att följande kriterier var viktiga:
Köparen skulle ha långsiktiga ambitioner
Hyresgästernas bo-inflytande skulle vara likvärdigt eller stärkas
Hyresgästerna skulle inte uppleva en försämring i trivsel och service

Mina frågor till Per-Åke Fredriksson, ordförande för Gavlegårdarna är:

Vilka effekter av försäljningen kan vi se hittills?
Hur har det gått med det bo-sociala åtagandet?
Har någon uppföljning gjorts på de tidigare försäljningarna som skett under 2000-talet?
Hur ser Per-Åke Fredriksson på eventuella framtida försäljningar?
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